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Vis van het Jaar 2023  -  Vangsten en export 

 

Het Vlaams Centrum voor Agro- en Visserijmarketing (VLAM) heeft in juni 2023 de 

schartong verkozen tot Vis van het Jaar 2023. De vis wordt door VLAM een 

ondergewaardeerde vissoort in ons land genoemd, die tot op vandaag vooral wel nog 

geëxporteerd wordt. 
 

1. Kan de minister een evolutie geven van de jaarlijkse visvangst van schartong sinds 

2005? Graag een overzicht van het totaalaantal gevangen vis per jaar. Hoe evalueert 

de minister die evolutie, en waaraan is die volgens haar te wijten? Op welke manier 

zal de minister deze vis precies promoten bij de Vlaamse/Belgische consument? 

2. Hoeveel van de gevangen schartong werd sinds 2005 jaarlijks precies geëxporteerd, 

en wat waren voor Vlaanderen de grootste exportlanden op het vlak van schartong?  

Hoe evalueert de minister die cijfers? Zijn er nog mogelijkheden om meer schartong 

naar die landen te exporteren, of in het algemeen meer landen waarnaar schartong 

geëxporteerd zou kunnen worden? Welke maatregelen/initiatieven heeft de minister 

al genomen, en zal ze nog nemen om daarop in te spelen? 


